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Afbud: Mia Hundrup 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Sang: IMC 

Sang næste møde: Thomas 

  

  

Referat:  
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Godkendelse af referat fra skolebe-

styrelsesmødet den 10.12.2019.     

Godkendt 

Ordstyrer 5 min  
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Meddelelser fra:                  

a) Eleverne - Vi skal huske at tilføje eleverne hver gang, vi sender 
noget ud til SB. 

- God start på Skovbrynet. 

- 9. klasse har doneret 25.000 af deres skolerejsepenge til 
indendørs aktiviteter i overbygningen. 

b) Ledelsen SFO 2. 
 -Er ved at komme på plads, flyttemændene har været 

med deres ting i går. SFO 2 har fået et depotrum i grøn fløj 

til deres materialer. 
SFO 1 

-Stor frustration på personalemøde over manglende regler, 

haltider, hvor må vi være og ligeværdighed. Tages op igen 
på næste personalemøde. Det er vigtigt, at vi ser fremad 

og med positive briller på. Forandring tager tid. 
Indskolingen: 

Har også haft en del uro på deres afdelingsmøde. Det er en 

ny hverdag for alle, og den skal vi lige skal vænne os til. 
-Den megen regn og smadder giver store udfordringer 

indendørs. Vi forsøger at holde børnene væk fra det, og 
der vil meget snart komme en afmærkning op. 

Mellemtrin: 

Generelt indtryk, vi er kommet godt i gang. 
-Der har været fordeling af cykelstativerne, og der er 

kommet skilte op. 

-Mellemtrinnet er skofrit område. 
-Udfordringer med vandautomaten, vi har meget vand på 
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gulvet. Regler og brug af automaten bliver gennemgået til 

morgensang. 

-Der har været henvendelser fra forældre, som har fået en 
udfordring med transport herud. Bussen holder ikke i 

nærheden af deres hjem. Der arbejdes stadigvæk med 
busforholdene. Men som hovedregel, så skal børnene 

kunne cykle, når de går i 4- 6 kl. 

-Gaderobeforhold på mellemtrinnet: alle elever har samme 
indgang. Det gælder også specialklasserne, det går fint. 

-Der er meget dårlig akustik i multisalen, og vi mangler 

udstyr. 
Udskolingen. 

-I grove træk har indflytningen været ok. 
-Flotte planer fra Pernille. 

-Vi oplever også frustrationer. 

-Anette har i øjeblikket med samtaler om 
uddannelsesparathedsvurderinger. Og bagefter er det 

MUS. 
Pernille: 

-Det er fantastisk, at vi er samlet på en matrikel og det har 

gået forholdsvis smertefrit. Men der kommer helt sikkert 
flere ting, der skal snakkes igennem, inden vi finder os helt 

tilrette. 

-En af de ting, der optager os rigtig meget, er regler og 
hvordan skal vi være overfor hinanden. Det skal der 

snakkes mere om. 
-Der bliver indkøbt meget billige skoreoler til eleverne. 

-CA indskyder, at i natur/teknik og madkundskab skal 

eleverne af sikkerhedsmæssige grunde gå med minimum 
klip klappere, da der kan ligge ting på gulvet, som man 

ikke må træde på. 
-Knallertafmærkningen er 4 gule sten ved i første 

parkeringslomme. 

-Ledelsen kom med en noget mere stram plan for 
inddelingen af legepladsen, men har taget til efterretning 

at personalets og elevernes ønske har været, at store og 
små kunne være sammen. Vi følger det nuværende 

koncept indtil sommerferien, og så evaluerer vi og retter 

til. 
Der bliver oprettet handicapparkering i den første 

parkeringslomme, og der kommer tre skilte op. 

-Indtil sommerferien er der ingen MUT & MOJN plads 
klokken 7.45-8.15. Forældrene må køre længere ned på 

parkeringspladsen og sætte børn af. 
-Personalet parkerer på skærvepladsen. Kommunens 

trakfikingeniør har revideret trafikplanen, og der 

påbegyndes renovering af området i slutningen af juni. 
-Skolepatruljen skal hjælpe forældrene på rette vej. 

-Vi håber på ændrede bustider. 
-Hvis man af en eller anden grund ikke kan cykle og skal 

tage bussen, og dermed have tidligere fri, skal der laves en 

aftale med Pernille. 
-Fredag i uge 5 afleveres Vestergade til det politiske 

udvalg. 

- Sparkforløb i gang, I hører nærmere næste gang. 
 

 10 min  
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Orientering fra:  

a) Medarbejderrepræsentanter IMC: 

Medarbejderne oplever, at børnene siden vi er flyttet 
sammen, er blevet mere urolige. 

-Vi også skal i gang med en fusion med SFO 2. 

-Der har været lønforhandlinger, og der er for første gang 
lavet et uenighedsreferat. 

-Vi har haft besøg af Rise Plejehjem, god oplevelse. 

CA: 
Flytningen fylder meget, folk er slidte og trætte, men 

kæmper for, at få en så normal hverdag som muligt. Det 
er svært for mange at være i. 

b) Forældrevalgte -Har svært ved at forstå, at der stadigvæk holder biler i 

skolegården. 
-Nogle elever føler sorg over at være flyttet. 

-Man kan godt stille krav til håndværkerne om, at de 
parkerer et andet sted. 

c) Formanden -Fin artikel i avisen. 

- Skal vi tage skoene af, når vi møder ind som SB, nej det 
skal I ikke, siger Pernille. 

-Cykelsti over viadukten lader vi ligge lige nu, der er noget 

i gang. 

10 min.  
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Økonomi: 

• Afslutning af 2019 – handleplan 
i forhold til underskud. 

• Budget 2020 
 

Gennemgang af regnskabsafslutning og handleplan v/ 

Pernille.  
Gennemgang af budget 2020 v/ Pernille. 

Vi mangler visualisering af udsmykningsudgift. Den er 
tilføjet i det nye bilag. 

Regnskabsafslutning 
2019.docx

Budge 2020 - 
overordnet.docx

 

 

PR 15 min.  

  

5/20  

Sikker skolevej – herunder cykelstien 

over viadukten. 

Cykelstien har politikkernes bevågenhed. 

Helle m.fl. 10 min.  

  

Pause  

10 min.  
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Årsberetning 2019 Fin gennemgang af Skolebestyrelsens tanker bag 

årsberetningen. Den bliver lagt ud på AULA og 
hjemmesiden. 

Årsberetning fra 
Skolebestyrelsen 2019.docx

 

 

Helle og Jørgen 10 min.  
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Fusion 

• Fusion 
• Trivsel for børn og voksne 

• Boden 
• Legepladsen 

• Evaluering af uge 3 

 

Fusion/trivsel har været på tidligere på mødet. 

Boden. 
Vi kommer til at få mad fra børnehaven fra ca. 1 marts. 

Der bliver ansat en person, der skal varetage madlavning 
til skolen. Det ville være blevet alt for dyrt for os, hvis vi 

skulle istandsætte vores nye køkken, så det blev lovligt i 

forhold til brandmyndighederne og Fødevarestyrelsen. 
Maden kommer til, at ligne småretter, som man kommer 

til, at bestille for en måned af gangen. 

Legepladsen. 
-I legepladsudvalget har vi været nødt til at erkende, at 

der skal en konsulent på, før vi kan beskrive vores drøm, 
og inden vi kan færdiggøre en projektbeskrivelse. 

Der udarbejdes en plan for processen af: Lene fra 

HedeDanmark, Pia Paustian fra Kultur og Fritid, Keld, 
Pernille, Helle SB og Kim Hovmand. 

Kommunen har afsat 198.000 til en analyse af Fladhøj 
området. 

 

PR m.fl. 20 min.  
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Skolebestyrelsesvalg 2020.  
På valg er: Helle, Camilla og Henrik. 

• Nedsættelse af arbejdsgruppe. 
• Sekretariatshjælp? 

• Elektronisk valg? 

Skolebestyrelsesvalg i foråret. 
Vi har forskudt valg. 

Camilla, Henrik og Helle er på valg. 
Camilla og Henrik ønsker ikke genvalg, Helle kan ikke 

genvælges, da hun ikke har børn på skolen længere. 

Der nedsættes et udvalg bestående af Pernille, Helle, 
Vibeke evt. Sara til, at lave materialer til valget. Pernille 

indkalder udvalget. Nye medlemmer af SB indtræder 1/8. 
 

Helle m.fl. 15 min.   
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Orientering om vedtagne retningslinjer 
fra MED-udvalget i forhold til vold, 

trusler og krænkende handlinger: 

- Retningslinje i forhold til vold, 
trusler og krænkende 

handlinger. 

- Beredskabsplan for voldsomme 
episoder. 

- Forebyggelsesplan og bilag 
hertil. 

Herunder orientering om opfølgning på 

påbud fra Arbejdstilsynet og varsling 
om nyt besøg. 

Orientering om retningslinjer, beredskabsplaner og 
forebyggelsesplan er givet. 

Vi er blevet meget bedre til at indberette arbejdsskader, 

krænkende handlinger og ulykker på Safetynet. 
Vi har været igennem en god proces med en 

arbejdsmiljørepræsentant fra kommunen. 

Vi får i indeværende år besøg af arbejdstilsynet, som skal 
tjekke op på vores indsatsområder i forhold til påbuddet. 

Vi mangler stadigvæk at gøre mere ud af 
konflikthåndtering i specialklasserne. Vi har haft en 

pædagogisk aften som omhandlede dette. Men det er ikke 

nok. 
 

PR 10 min.  

Bilag: 

Retningslinje i 
forhold til vold, trusler og krænkende handlinger.doc

 

Orientering blev givet. 
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Beredskabsplan for 
voldsomme episoder.docx

 

Forebyggelsesplan 
2019.doc

 

Forebyggelsesplan 
Bilag 02.12.19.doc

 
10 min.  
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Orientering om retningslinje for røgfri 

arbejdstid vedtaget i MED. 

 

Retningslinje for 
røgfri arbejdstid.doc

 

Skolen er blevet røgfri og der må ikke ryges i nærheden af 
vores matrikel. Ganske få rygere på arbejdspladsen nu. 

Rygerne er blevet tilbudt et rygestopskursus. 

 

PR 10 min.  
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Kommunikation om skolen: Hvordan 

får vi fortalt om, hvor god en skole, 
Hærvejsskolen er? 

Hvor fortæller vi om den gode skole? 

Fin hjemmeside, fin opbygning, det skal nok blive godt. 

Alle 10 min.  
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Evt. Skal vi have en ny vision? Det bliver tidligst til efteråret, da 

vi skal bruge vores tid på fusionen lige nu. 

5 min. Punkter til næste møde: 

Revision af principper: 

Fusion 
Orientering om Aabenraa kommunes projekt 

Universitetsskolen 

Høring: Kvalitetsrapporten 
 

Punkter april:  
Høring kommunale skolemål. 

 

Årshjul er vedhæftet:  
Bilag: 

Årshjul 2019.docx

 
 


